
Skolebestyrelsesmøde   
     
Onsdag den 29. maj 2024 kl. 17.00 - 19.30 inkl. sommerfrokost 

Deltagere: Flemming, Dorte, Jens Peter, Mette H., Birgitte, Ina, Jørgen og Morten 
 

1) Meddelelser 
 

• Formanden  
DR har ringet til Jens Peter og spurgt, om de måtte komme på ES for at lave et indslag, 
hvilket han modtog positivt.  
JP ønskede tilkendegivelser omkring de aktiviteter, der har skaffet Enghaveskolen- og 
Enghaveskolens Børnehave i medierne: Har det gjort en positiv forskel for institutionen? 
Det var forskellige holdninger til dette. 
Jens Peter har været til møde i kontaktudvalget, hvor han havde flere punkter på 
dagsordenen, hvilket han orienterede om. Det havde været et godt møde. 

• Ledelsen 
Der er Grand Prix på fredag, hvilket kombineres med skolens 75-års jubilæum. Det vil 
blive muligt at se en lille historisk udstilling på børnebiblioteket. 
Der er tilmeldt over 100 medarbejdere til sommerfesten som også står i jubilæets tegn. 
Qua egenbetaling har det været muligt at holde arrangementet ”ude i byen.” 

• Forældrerepræsentanterne Intet 
• Pædagogerne  

Der snakkes trivsel pga. bekymring for næste års ressourcer.  
Alle medarbejdere der var i forflyttelse, har fået nyt arbejde.  
Der diskuteres hvordan, institutionen kan fastholde medarbejdere. 

• Lærerne   
Der er ansat ny børnehaveklasseleder i en tidsbegrænset stilling.  
Fra lærerne er der også bekymring for, hvordan ressourcerne hænger sammen til næste år. 

 
 

2) Situationen for institutionen 
 

• Visitationer til Børnehaven: 12 børn 
• Visitationer til skolen: 127 elever - heraf 8 i udflyttergruppen 
• Status vedr. byggeri  

Der har været forskellige forslag i spil mht. den ikke budgetterede tilkørselsvej i 
forbindelse med det nye byggeri. Den løsning som skolen anbefalede, blev ikke benyttet. 
Det har resulteret i logistiske udfordringer for vores klasse på Provstegårdsskolen og de af 
skolens klasser, der benytter svømmehallen ved Provstegaardsskolen som nu har dobbelt 
så langt som før. Desuden har flere elever fået en langt farligere skolevej på cykel. Dette 
fordi den ellers lovede sluse ikke kan opføres. Skolen har foreslået andre løsninger og 
afventer pt. svar på disse fra By & Kultur. 
Jørgen præsenterede den nye tilbygning via de tegninger, som arkitekterne har fremsendt. 
Der er brugt mange ressourcer på at skabe nogle gode rammer mht. autismevenlig 
indretning, lydisolering etc.  



Fra bestyrelsens side er der glæde over de rammer, der blev præsenteret. Samtidig med at 
der er frygt for, at nogle af de gode tiltag spares væk, pga. bl.a. tilkørselsvejen, der som 
ovenfor beskrevet ikke var en del af budgettet. 

• Kort ref. af møde med forvaltningen vedr. budget 2024-25 
Jørgen redegjorde på mødet for udfordringerne med at spare yderligere: Hvis 
underskuddet skulle spares væk, skulle yderligere seks medarbejdere sendes i forflyttelse, 
hvilket ville skabe en sikkerhedsmæssig helt uholdbar situation.  
Jørgen havde forklaret vores underskud med bl.a. stigende udgifter til pasningsdelen , 
uændrede takster men stigende udgifter til meget udfordrede elever mv.  
Forvaltningen havde bedt Jørgen om at redegøre for, hvordan vores overskud var 
forvandlet til underskud. Den dokumentation skal han fremføre på et nyt møde med 
forvaltningen i juni. 

• Andet vedr. næste skoleår 
• Arbejdstilsynet - Høringsrapport vedr. lokaler og støjgener blev gennemgået. Jens Peter 

har bedt om et udskrift af høringsrapporten.  
 

3) Fælles forældremødeaften onsdag den 11. september 2024 

• Forslag til temaer? Byggeri, arbejdstilsynet, temaaftener for forældre, opfordring til at 
melde sig som både faste medlemmer(1) og  suppleanter (2) 

• Valg af temaer 

 
 

4) Skolebestyrelsesmøder 2024-25 

• Onsdage? Onsdag blev valgt. 
• Rullende dage? 

 
 

5) Kommende møder   

• Deltagelse af chef fra Børneterapien på det første møde efter sommerferien 

    

6) Evt.  

• Jens Peter og den øvrige bestyrelse takkede Dorte for en lang og flot indsats i 
skolebestyrelsen, der har strakt sig over 10 år. 

 

 


